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Fråga till 
Mikael Plogell, ordförande kommunstyrelse

Från den 13e december så får flera linjer som trafikerar Bollebygd försämrad turtäthet, bland annat 
läggs 404 ner och ersätts delvis av 402. Detta har varken tagits upp i kommunstyrelsen eller 
kommunfullmäktige. 

Miljöpartiet har därför skriftligen haft kontakt med Västtrafik kring frågan och hur det har 
kommunicerats med Bollebygds kommun.

Redan den 12 juni 2019 skickades förslag till den nya tidtabellen ut till kommunens ansvariga 
tjänsteperson. 

Under dialogmötet med kommunen den 7/10 2019 presenterades trafikförändringen för linje 402 på 
följande sätt: ”Ny linje 402 ersätter dagens linje 404, Bollebygd-Olsfors-Hultafors-Sandared med 
turer endast morgon och eftermiddag. Samtrafik med linje 151 i Sandared. Turer endast morgon och
eftermiddag. Anropsstyrd trafik utreds för resor från Olsfors/Hultafors dagtid, kvällar och helger. 
Byte till linje 151 för resor vidare till Borås”. Presentationen och noteringarna skickades ut till 
kommunen efter mötet.

Kommunen har alltså vid flera tillfällen fått möjlighet att yttra sig kring förändringen. Men så har 
inte skedd. Citat från Västtrafik: ”Ingen skrivelse har inkommit ifrån Bollebygd gällande detta!”

Miljöpartiet vill därför ställa frågan: 

Varför yttrade sig inte Bollebygds kommun i frågan och varför underrättades inte 
kommunstyrelsens eller kommunfullmäktiges representanter?
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